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Datum: 2024-02-12 

SVAR PÅ INTERPELLATION 
Kommunfullmäktige 

  

Ärende 7 Svar på interpellation ställd av Felix Byström (SD) 
till samhällsbyggnadsutskottets ordförande Emil Högberg 
(S) om vägutbyggnad i Vidja 

Inledningsvis vill jag tacka för interpellationen som handlar om ett viktigt 

ämne - Vidjabornas möjlighet till bra kommunikationer. Frågorna handlar om 

hur Mittenstyret ser på behovet av en ytterligare tillfartsväg till Vidja.  

Hur ser Mittenstyret på att skapa en väganslutning söderut i Vidja för 

bil- och kollektivtrafik? 

Just nu pågår utredningar om hur Vidjavägens funktionalitet ska förbättras 

vilket, kommer att bli ett både kostsamt och omfattande arbete. Det är viktigt 

för att Vidjaborna ska få rimliga kommunikationer. Vår bedömning i 

dagsläget är att det inte vore försvarbart med hänsyn tagen till behovet och 

den höga kostnaden att börja planeringen för en till väganslutning till 

området. Om behoven förändras i framtiden får förstås en ny bedömning 

göras. I ett sådant läge får det bedömas hur stor risken skulle vara för störande 

genomfartstrafik.  

Har Mittenstyret planer på att fråga boende i Vidja hur de ser på en 

eventuell väganslutning söderut? 

Mot bakgrund av svaret på den första frågan ser vi inte att det är aktuellt i 

nuläget. 

För Mittenstyret,  

Emil Högberg (S) 

Kommunalråd med ansvar för samhällsbyggnadsfrågor och trafik 


